Stratford-upon-Avon

The U.K of Great Britain and Northern Ireland is a parliamentary democracy with a constitutional monarch, Queen Elizabeth II as head of state. The organs of government are : Parliament, the executive and the judiciary. The legislature, Parliament, is the supreme authority. It comprises 2 chambers - the House of Lords and House of Commons - together with the Queen in her constitutional role. 

The executive consists of the central Government - that is the Prime-Minister and Cabinet and other ministers who are responsible for iniating and directing the national policy, government departments, local authorities, and public corporations. The judiciary determines common I am and interpret status and is independent of both the legislature and executive. 

The Government derive its authority from the elected House of Commons. A general election. For all seats in the House of Commons, must be help every 5 years. The Government is normally formed by the political party which is supported by the majority in the House of Commons. The Party's leader is appointed Prime-Minister by the Queen. He chooses a team of ministers of whom 20 or so are in the Cabinet. The second largest party becomes the official opposition with its own leader and Shadow Cabinet. The House of Commons comprises members from the constituencies in England, Scotland, Wales and Northern Ireland who represent people whose history and traditions differ. 

The House of Lords is a hereditory Chamber. 

Перевод текста: Stratford-upon-Avon 

U.K Великобритании и Северной Ирландии - парламентарная демократия с конституционным монархом, Королева Элизабет II в качестве главы государства. Органы правительства: Парламент, руководитель и судебная власть. Законодательный орган, Парламент, является высшей властью. Это включает 2 палаты - Палату лордов и Палату общин - вместе с Королевой в ее конституционной роли. 

Руководитель состоит из центрального Правительства - который является Премьер-министром и Кабинетом и другими министрами, которые являются ответственными за iniating и направление национальной политики, ведомств, местных властей, и государственных корпораций. Судебная власть определяет общий, я являюсь и интерпретирую статус, и независимо и от законодательного органа и от руководителя. 

Правительство получает его власть из избранной Палаты общин. Всеобщие выборы. Для всех мест в Палате общин, должна быть помощь каждые 5 лет. Правительство обычно формируется политической стороной, которая поддержана большинством в Палате общин. Лидер Стороны назначен Премьер-министром Королевой. Он выбирает команду министров, из которых приблизительно 20 находятся в Кабинете. Вторая по величине сторона становится официальной оппозицией с ее собственным лидером и Теневым кабинетом. Палата общин включает членов от избирательных округов в Англии, Шотландии, Уэльсе и Северной Ирландии, кто представляет людей, история которых и традиции отличаются. 

Палата лордов - hereditory Палата.

